
ZÁPISNICA 

z XXVIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Brzotín konaného dňa 

17.08.2022 o 16.00 hod. 

 

Prítomní :  starosta obce MVDr. Tibor Garay 

Poslanci : Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai, Monika 

Szirotnyáková, Ing. Viktória Pengerová  

Neprítomní :            Géza Dókus , Bc. Timea Repaszky Penger, JUDr. František Bačo, Eva 

                                   Lakomiová – ospravedlnení. 

 

bod. 1.: Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva:  

Pán starosta obce MVDr. Tibor Garay privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

a všetkých ostatných prítomných. Prítomných poslancov je 5,obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. 

 

 

bod. 2: Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

3. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  

4. ZŠ s MŠ Brzotín – požiadavka o riešenie havarijného stavu v priestoroch materskej školy  

5. Žiadosť ZŠ s MŠ Brzotín o dofinancovanie mzdových nákladov v rámci originálnych         

    kompetencií určených na rok 2022  

6.Prerokovanie žiadosti p. Moniky Szirotnyákovej k vydaniu stanoviska obce s územno- 

   plánovacou informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF      

7. Prerokovanie žiadosti p. Margity Šinglárovej k vydaniu stanoviska obce s územno-     

    plánovacou informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF  

8. Záver 

 

 

 

 

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel



 

Hlasovanie bodu 2 : Schválenie programu zasadnutia OZ : 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne : 

Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne 

s c h v a ľ u j e 
návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva zverejnený na úradnej tabuli a webovom 

sídle obce v zmysle ustanovenia § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov (ďalej len „z. n. p.“) v nasledovnom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

4. ZŠ s MŠ Brzotín – požiadavka o riešenie havarijného stavu v priestoroch materskej školy 

5. Žiadosť ZŠ s MŠ Brzotín o dofinancovanie mzdových nákladov v rámci originálnych kompeten-

cií určených na rok 2022 

6. Prerokovanie žiadosti p. Moniky Szirotnyákovej k vydaniu stanoviska obce s územnoplánovacou 

informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF 

7. Prerokovanie žiadosti p. Margity Šinglárovej k vydaniu stanoviska obce s územnoplánovacou 

informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF 

8. Záver 

 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 

 

 

 

bod. č. 3: Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva: 

 

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková oboznamuje obecné zastupiteľstvo s plnením uznesení 

zo dňa 15.06.2022, pričom niektoré uznesenia  sú splnené a niektoré sa priebežne plnia. 

 

 

  Hlasovanie bodu 3 : Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne : 

Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne 

 

b e r i e   n a  v e d o m i e 
informáciu o stave plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva obce Brzotín prijatých na 

predchádzajúcich rokovaniach Obecného zastupiteľstva obce Brzotín.   

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel



 
 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 

 

 

bod č. 4.: ZŠ s MŠ Brzotín – požiadavka o riešenie havarijného stavu v priestoroch 

materskej školy  

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková – predkladá oznámenie ZŠ s MŠ Brzotín – správu 

o havarijnom stave strechy na materskej škole, súčasťou správy je aj fotodokumentácia. 

Obec si dala zmapovať danú situáciu, je to vážny -  akútny stav,  je potrebné ho riešiť ešte  

pred začatím nového školského roka. 

Nech sa páči, k danému bodu otváram diskusiu. 

Pán starosta obce  MVDr. Tibor Garay – bol som na tvare miesta, tento stav vznikol 

postupne a to stratou izolačnej schopnosti terasy, ktorá je v najhoršom stave.  Terasa sa 

nachádza nad vstupom do materskej školy a preto je veľmi potrebné ju urýchlene opraviť.  

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková – predbežné náklady na rekonštrukciu stropu 

a povrchových úprav stien v budove Materskej školy sú vo výške 3.200 EUR a oprava 

terasy v bytovom dome 12 b.j. nájomné byty do výšky 24.000 EUR,  obidve  na 

Berzehorskej ulici č. 154, Brzotín. 

Poslankyňa p. Monika Szirotnyáková – odkiaľ steká voda ? Tá voda stojí na terase? 

Pán starosta obce  MVDr. Tibor Garay – terasa nad vstupom do materskej školy je mierne 

spádovaná, smerom k odtokovému žľabu. Fugy medzi dlažbami sú zničené a izolačná 

schopnosť je nefunkčná, čím voda preteká až cez stropu do vestibulu MŠ. Je potrebné 

vymeniť dlažbu a vyriešiť vodo-izolačné vlastnosti terasy, aby sa zamedzilo zatekaniu vody.  
 

 
 

Hlasovanie bodu 4 : ZŠ s MŠ Brzotín – požiadavka o riešenie havarijného stavu v 

priestoroch materskej školy  

Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne  
v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

  

s c h v a ľ u j e  
 

použitie finančných prostriedkov na odstránenie havarijného stavu majetku obce nasledovne:  

1. Rekonštrukcia stropu a povrchové úpravy stien v budove Materskej školy (budova bý-

valého Rákosyho kaštieľa - Kúrie), Berzehorská 154, Brzotín do výšky 3.200,- EUR    

2. Oprava terasy v bytovom dome 12 b.j. nájomné byty na adrese Berzehorská 154/9 

Brzotín do výšky 24.000,- EUR  



 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 

 

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková – je potrebné, aby sme odhlasovali aj zmenu použitia 

prostriedkov obce z rezervného fondu na bežné výdavky, konkrétne na odstránenie 

havarijného stavu majetku obce.  

 

 

 

      Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne  
v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., v súlade 

v súlade s § 10 ods. 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v z .n. p.,  

 

s c h v a ľ u j e  
zmenu použitia prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky, a to na odstránenie 

havarijného stavu majetku obce: 

I. Rekonštrukcia stropu a povrchové úpravy stien v budove Materskej školy (bu-

dova bývalého Rákosyho kaštieľa - Kúrie),Berzehorská 154, Brzotín vo výške 

1.950,- EUR    

II. Oprava terasy v bytovom dome 12 b.j. nájomné byty na adrese Berzehorská 

154/9 Brzotín vo výške 23.990,- EUR 

 

 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 
 

 

 

 

 



bod č.5.: Žiadosť ZŠ s MŠ Brzotín o dofinancovanie mzdových nákladov v rámci 

originálnych kompetencií určených na rok 2022  

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková – všetci ste obdržali pred zasadnutím OZ materiál – 

Žiadosť o dofinancovanie mzdových nákladov OK na rok 2022 od ZŠ s MŠ, Brzotín 

z dôvodu valorizácie platov o 3 % od 01.07.2022 pre zamestnancov škôl a štátnych 

školských zariadení, na základe ustanovenia nariadenia vlády č. 220/2022 Z. z.., ktorým sa 

ustanovujú zvýšené stupnice platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo verejnom 

záujme. 

 

 

Hlasovanie bodu 5: Žiadosť ZŠ s MŠ Brzotín o dofinancovanie mzdových nákladov v 

rámci originálnych kompetencií určených na rok 2022  

 
 
Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne  
v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a v súlade 

s ustanovením nariadenia vlády č. 220/2022 Z. z.  

  

s c h v a ľ u j e  
 

 

žiadosť ZŠ s MŠ, Berzehorská 154, 049 51  Brzotín o navýšenie rozpočtu originálnych 

kompetencií na rok 2022 určených na dofinancovanie mzdových nákladov z dôvodu 3% 

valorizácie platov na obdobie od júla do decembra 2022 o sumu 3.224,- EUR. 

 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 

 

 

 

 

 

 

 



Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková – je potrebné, aby sme odhlasovali aj Návrh na zmenu 

Rozpočtového opatrenia č. 09/2022 v ktorej sa: 

- navyšujú v príjmovej časti rozpočtu – bežné príjmy obce v sume 5.200 EUR a vo 

výdavkovej časti rozpočtu – bežné výdavky vo výške 5.200 EUR. 

- presúvajú z kapitálových výdavkov obce na bežné výdavky – odstránenie havarijného stavu 

v budove materskej školy a bytovej jednotky 12 b.j nájomné byty v sume 25.940 EUR a v 

rámci bežných výdavkov obce vo výške 1.300 EUR.  

 

 

Hlasovanie bodu 4 a5: Návrh Rozpočtového opatrenia č. 9/2022  

 
 

        Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne 

v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., v súlade s 

§ 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z .n. 

p.,  

 

s c h v a ľ u j e  
zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9/2022, ktorým sa  

I. navyšujú:  

a) v príjmovej časti rozpočtu bežné príjmy obce v sume  5.200,- EUR 

b) vo výdavkovej časti rozpočtu bežné výdavky rozpočtovej organizácii vo výške 

5.200,- EUR 

II. presúvajú: 

a) z kapitálových výdavkov obce na bežné výdavky obce na odstránenie havarijného 

stavu v budove 

    materskej školy a bytovej jednotky 12b nájomné byty v sume 25.940,-  EUR 

b) v rámci bežných výdavkov obce  vo výške 1.300,- EUR  

 

 

 
 

 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 
 

 

 

 

 

 



  bod. č.6.: Prerokovanie žiadosti p. Moniky Szirotnyákovej k vydaniu stanoviska obce 

s územnoplánovacou informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF  

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková predkladá OZ žiadosť pani Moniky Szirotnyákovej 

k vydaniu súhlasného stanoviska obce k zámeru na odkúpenie predmetného pozemku, ktoré 

je vo vlastníctve SR a v správe Slovenského pozemkového fondu z dôvodu dlhoročného 

užívania predmetného pozemku žiadateľkou. 

 

Hlasovanie bodu č.6: Prerokovanie žiadosti p. Moniky Szirotnyákovej k vydaniu 

stanoviska obce s územnoplánovacou informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF  

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne 

 

v y d á v a     
 

súhlasné stanovisko k zámeru p. Moniky Szirotnyákovej, bytom Brezová 272, 049 51 Brzotín, 

na odkúpenie pozemku vo vlastníctve Slovenskej republiky v správe Slovenského 

pozemkového fondu nachádzajúceho sa v katastrálnom území obce Brzotín na parcele 

registra „C“ parcelné číslo 695 – druh pozemku záhrada o výmere 561 m2. Ide o 

pozemok za rodinným domom a dvorom vo vlastníctve žiadateľky v podiele 1/1 na parcele 

registra „C“, parcelné číslo 697/1 vedeného na liste vlastníctva č. 1398.  

Odôvodnenie:  

s ohľadom na dlhoročné užívanie predmetného pozemku žiadateľkou a skutočnosťou, že 

Obec Brzotín nemá na týchto pozemkoch v platnej územno-plánovacej dokumentácii žiaden 

investičný, či iný stavebný zámer.  

 

 

 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 

        

 

 

 

 

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel



bod č. 7.: Prerokovanie žiadosti p. Margity Šinglárovej k vydaniu stanoviska obce s 

územnoplánovacou informáciou k odkúpeniu pozemku v správe SPF  

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková predkladá OZ žiadosť pani Margity Šinglárovej 

k vydaniu súhlasného stanoviska obce k zámeru na odkúpenie predmetného pozemku, ktoré 

je vo vlastníctve SR a v správe Slovenského pozemkového fondu z dôvodu dlhoročného 

užívania predmetného pozemku žiadateľkou. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Brzotíne 

 

 

 

v y d á v a     
 

súhlasné stanovisko k zámeru p. Margity Šinglárovej, bytom Brezová 272, 049 51 Brzotín, 

na odkúpenie pozemku vo vlastníctve Slovenskej republiky v správe Slovenského 

pozemkového fondu nachádzajúceho sa v katastrálnom území obce Brzotín na parcele 

registra „C“ parcelné číslo 696 – druh pozemku záhrada o výmere 809 m2. Ide o 

pozemok za rodinným domom a dvorom vo vlastníctve žiadateľky v podiele 1/1 na parcele 

registra „C“, parcelné číslo 697/2 vedeného na liste vlastníctva č. 1399.  

Odôvodnenie:  

s ohľadom na dlhoročné užívanie predmetného pozemku žiadateľkou a skutočnosťou, že 

Obec Brzotín nemá na týchto pozemkoch v platnej územno-plánovacej dokumentácii žiaden 

investičný, či iný stavebný zámer.  

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 5 
Ing. Karin Bodnáriková, Róbert Dókus, Peter Pajtai,  

Ing. Viktória Pengerová, Monika Szirotnyáková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 
4 

JUDr. František Bačo, Géza Dókus, Eva Lakomiová, Bc. 

Tímea Repaszky Penger 

        

 

 

 

 

 

 

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel

Uzivatel



bod. č. 8: Záver: 

Pán starosta obce MVDr. Tibor Garay- otváram  menšiu diskusiu. 

- na začiatok septembra bolo prisľúbené zástupcom firmy COLAS, a. s. Trnava -pán Jurčo 

asfaltovanie ciest a to, cesty III. triedy v obci a tiež obecné komunikácie: Hámosiho, 

Prievozskej, Topoľovej a Záhradníckej ulice 

- pripravuje sa Verejné obstarávanie na rekonštrukciu časti strechy Okolicsányiho 

kaštieľa,  toto VO zabezpečuje pán Boldiš. Bude sa vymieňať strešná krytina na 

severovýchodnej strane kaštieľa. 

Poslanec p. Róbert Dókus- je potrebné urobiť mreže na šatni na futbalovom ihrisku. Táto 

šatňa je v katastrofálnom stave. 

Pán starosta MVDr. Tibor Garay – snažíme sa dobudovať kamerový systém, ktorý by pokryl 

aj túto časť. Už v takomto zdevastovanom stave sme aj mi prebrali tieto priestory.  Kým tam 

nebude tento systém dobudovaný , skúsime zabezpečiť mreže. 

 

 

 

Pán starosta obce MVDr. Tibor Garay  poďakoval poslancom a všetkým prítomným za účasť 

a uzavrel zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovatelia: 

Anita Vecková 

JUDr. Angelika Szakalová 

 

 

 

 

 

Uzivatel



 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

Ing. Karin Bodnáriková 

Róbert Dókus 

Peter Pajtai 

Ing. Viktória Pengerová 

Monika Szirotnyáková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 


